

Physiotherapy Program Learning Outcomes

Knowledge and Understanding

K1	Integrate concepts of basic and fundamental medical, behavioral, and social sciences related to physiotherapy.
K2	Explain different physiotherapy interventions in terms of their effects, and usage purposes.
K3	Discuss various approaches of evaluation and treatment in different medical/physical conditions.

Skills

S1	Use a problem-solving approach and apply research skills to appraise appropriate assessments and treatment plans related to patients' medical/physical conditions.
S2	Apply a safe, systematic and appropriate physiotherapy assessment for various conditions effectively.
S3	Provide efficiently physiotherapy interventions that are consistent with clinical practice guidelines.

Values, Autonomy, and Responsibility

V1	Work efficiently with other health care providers to implement and develop an evidence-based practice.
V2	Demonstrate professional behavior in all interactions with patients/clients, family members, caregivers, other health care providers that is consistent with legal, ethical, and professional obligations.
V3	Implement self-directed learning and engage in self-development and continued learning to enhance professional development.

المعرفة:

- K1: دمج مفاهيم العلوم الطبية والسلوكية والاجتماعية الأساسية والأساسية المتعلقة بالعلاج الطبيعي.
- K2: شرح تدخلات العلاج الطبيعي المختلفة من حيث آثارها وأغراض استخدامها.
- K3: يناقش الطرق المختلفة للتقييم والعلاج في مختلف الحالات الطبية / الفيزيائية.

المهارات:

- S1: استخدام نهج حل المشكلات وتطبيق مهارات البحث لانتقاء التقييمات المناسبة وخطط العلاج المتعلقة بالظروف الطبية / البدنية للمرضى
- S2: تطبيق تقييم علاج طبيعي آمن ومنهجي ومناسب لمختلف الحالات بشكل فعال.
- S3: توفير تدخلات العلاج الطبيعي بكفاءة والتي تتوافق مع إرشادات الممارسة السريرية

القيم:

- V1: العمل بكفاءة مع مقدمي الرعاية الصحية الآخرين لتنفيذ وتطوير الممارسة القائمة على الأدلة.
- V2: إظهار السلوك المهني في جميع التفاعلات مع المرضى / العملاء وأفراد الأسرة ومقدمي الرعاية ومقدمي الرعاية الصحية الآخرين بما يتوافق مع الالتزامات القانونية والأخلاقية والمهنية
- V3: تطبيق التعلم الذاتي والمشاركة في التطوير الذاتي والتعلم المستمر لتعزيز التطوير المهني.